
Verksamhetsberättelse för BK Yoi 2017

Styrelsens sammansättning har varit:

Ordförande Ivar Nilsson
Kassör Glenn Bardh
Sekreterare Tuija Kilian 
Ledamot Ömer can Sen Jujutsu
Ledamot Tom Svensson Jujutsu
Ledamot Sören Forsberg Judo
Suppleant Henrik Persson Jujutsu
Suppleant Kevin Tisma Judo
Valberedning Mikael Hätälä
Valberedning Wilma Sanddahl
Valberedning Karin Abrahamsson
Revisor Helena Wedman

Andra uppdrag i Klubben har varit

Huvudtränare Judo Ivar Nilsson
Huvudtränare Jujutsu Glenn Bardh
Webmaster Andreas Wällstedt
Lokalfogde Ivar Nilsson

Styrelsemöte
Styrelsen har haft 10st möten under 2017

Medlemmar
Klubben har under verksamhetsåret 2017 haft 100 betalande medlemmar, 53 i Jujutsu och 47 i Judo 
(varav LattjoMatLajban är 17) 

Kurser 
Oskar Fransson var på ungdomsläger 11/2 i Älvsjö
Klubben har haft deltagare med på Jujutsu Påskläger 14-17/4 
Klubben har haft deltagare på D-Kurs 22/4
Ivar och Mikael var på samträning i Göteborg 7/5
Klubben har haft deltagare på Svartbältesläger i Jujutsu 23/9
Ömer can Sen var på B kurs utbildning 17/11 samt 24-26/11
Tuija och Ivar var på informationsmöte med Mullsjö kommun på Björkhaga 20/4
Tuija och Ivar var på Barn och Ungdoms idrottsträff med Smålandsidrotten på Mullsjö Hotel 23/11

Läger
Klubben anordnade 4/3 tillsammans med Habo och Jönköpings JK ett vinterläger i Gunnarsbohallen i 
Mullsjö. Det var ca 60 aktiva anmälda, både vuxna och barn. 



KM
Den 24/9 december ägde KM2 i Habo Judoklubben som är ett klubbmästerskap mellan klubbarna.
Det var 8 st från BK Yoi med.
Medaljörer och deltagare:
Andreas Wällstedt Guld
Ömer can Sen Silver
Ivar Nilsson Brons
Nathalie Kilian Brons
Jonathan Löfving Silver
Joakim Söderling
Jakob Löfving
Lennart Heits

19/11 var klubbens egna KM
Resultaten blev följande
Mellan:
Mattias Wernald Guld
Andreas Wällstedt Silver
Barn -27:
Loke Gustavsson Guld
Alva Fritzson Silver
Nova Haraldsson Brons
Barn -30:
Effe Sen Guld
Oliver Östhed Silver
Viggo Hörberg Brons
Övriga deltagare Barn -30:
Ella Abrahamsson
Isabella Rudenstam
Bella Haraldsson
Elaine Bergqvist
Barn +30:
William Wikenmark Guld
Lennart Heits Silver
Kevin Gustavsson Brons
Övriga deltagare Barn +30:
Alexander Rudenstam
Elias Karlsson
Vuxna:
Andreas Eckert Guld
Ivar Nilsson Silver
Ömer-can Sen Brons
Övriga deltagare Vuxna:
Rickard Bergqvist



Graderingar
Under året har en del av våra medlemmar lyckats gradera sig.

Judo
Vitt med Gult streck
Joel Wernald
Gult
Jakob Löfving
Jonatan Löfving
Kasper Lindroth
Hannes Tredup
Filip Pettersson
Viktor Fransson
Gult med Orange streck
William Norgren
Orange
Wilma Sanddahl
Mikael Hätälä
Blått
Jörgen Kilian

Jujutsu
Knattegrad 1 streck
Linnea Karlquist Okon Orange 4 kyu
Isabelle Rudenstam Andreas Ott
William Östhed Mikael Hätälä
Bella Haraldsson Henrik Persson
Elaine Bergqvist Rickard Bergqvist
William Wikenmark
Kevin Gustavsson
Knattegrad 2 streck Gult 5 kyu
Alva Fritzson Joakim Söderlind
Ella Abrahamsson Mai Ader
Viggo Abrahamsson Karolina Abrahamsson
Knattegrad 3 streck  Grönt
Loke Gustavsson William Wall
5 Mon
Tekla Mähler Graderade 2/12 2017
Thor Mähler 2 Dan
Oliver Östhed Tom Svensson
Viggo Hörberg Glenn Bardh
4 Mon
William Wikenmark
Kevin Gustavsson
Efe Sen
3 Mon
Nathalie Bengs
Jacob Lagergren
Alexander Rudenstam
Lennart Heits



Aktiviteter under 2017

Klubben har varit med på Lions Vårmarknad 20 maj vilket var lyckad.
Det blev bra gensvar från alla som kom och provade på.

Ömer can Sen blev årets ungdomsledare i Mullsjö Kommun 2017.

18 juni ordnade klubben en resa till Skara Sommarland och som vanligt fick vi perfekt väder för bad.

Sommarträningarna har haft bra uppslutning

Klubben har startat en självförsvarsträning för tjejer/kvinnor 14 år och uppåt på söndagar. 

Klubben har beställt Hoodies med klubbens logga och medlemmens namn på.

15/12 var vårt årliga julbord på Björkhaga Hotel och Konferens



Slutord:

2017 var ett bra år ur medlemssynpunkt.
Våra jujutsu-tränare har varit på många uppskattade kurser och läger, samt lyckats 
gradera upp 2 av de våra till 2D. 
Judosektionen har tyvärr inte lyckats komma iväg på lika mycket, men vi får hoppas
 att 2018 ska ge oss möjligheterna till detta.

Vi har startat en ny träningsgrupp på söndagar (självförsvar för kvinnor) vilket är 
uppmuntrande, och vi har tyvärr tagit bort en grupp (Randori passet på söndagar)
då intresset har falnat.

Under hösten fick vi besked från vår hyresvärd att han ämnar satsa på bostäder där 
vi har vår lokal, inom 5-10 år, detta har medfört att klubben börjat se sig om efter 
alternativa lokaler. Vi har utsett ett par som ska börja tänka och planera och titta 
över potentiella lösningar för hur detta ska genomföras. Just nu så beaktar vi alla 
möjligheter, från att bygga eget till att hyra någonstans.

Inför 2018 så räknar jag med att vi fortsätter åka på läger och kurser utanför klubben, 
samt ordnar några läger och kurser hemmavid för klubbens medlemmar. 
Och sist men inte minst hitta en bra lokal att flytta verksamheten till.


